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1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z IV i V sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
7. Interpelacje i zapytania. 
8. Uchwały 

a. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz do 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz Żuławski” oraz w sprawie wyboru delegatów do 
tego Stowarzyszenia. 

b. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Gminy Miłoradz i Komisji 
Stałych na 2015 rok. 

c. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miłoradz na rok 2015. 

d. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej w 
trybie bezprzetargowym. 

e. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w formie bezprzetargowej z rozłożeniem na raty 
dla najemcy lokalu mieszkalnego położonego w Miłoradzu przy ul. Osiedlowej 23e o powierzchni 
51,07 m² wraz z pomieszczeniem przynależnym i odpowiednim udziale w działce nr 47/8 w 
Miłoradzu, na której ulokowany jest przedmiotowy lokal. 

f. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na finansowanie w 
ramach PROW 2007-2013. 

g. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 
Świętych Piotra i Pawła w Mątowach Wielkich na zrefundowanie wydatków poniesionych na remont 
ołtarza. 

h. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku w roku 2015. 

i. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz 
na lata 2015 – 2024. 

j. Nr VI. .2015 podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miłoradz na rok 2015 (zm. I). 
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Wolne wnioski i oświadczenia. 
11. Zakończenie obrad.   
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel otworzyła VI Sesję Rady Gminy Miłoradz.  
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel powitała przybyłych Radnych, Wójta 
Gminy, Sołtysów, pracowników urzędu oraz gości (listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 do 
niniejszego protokołu), na podstawie listy obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad – na stan 
15 radnych udział w posiedzeniu bierze 15 radnych. 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
porządku obrad VI Sesji. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek poprosił, aby w pkt. 8, ppkt. „k” wprowadzić projekt uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 
Kończewice. 
Poinformował, że podjęcie ww. uchwały umożliwi podjęcie prac do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Kończewice dla terenów, które są przeznaczone pod 
zabudowę jednorodzinną. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski poddał pod głosowanie 
złożony wniosek. 
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Wniosek Wójta Gminy Miłoradz Pana Arkadiusza Skorka o wprowadzeniu pod obrady projektu uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
obrębie Kończewice w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik poprosiła o wymianę projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z budżetu państwa na finansowanie w ramach PROW 2007-2013. Ww. projekt został uzupełniony 
o zapisy, które były konsultowane z Regionalną Izbą Obrachunkową.   
Wniosek Skarbnik Gminy Pani Marzeny Jendernalik o wymianę projektu uchwały  w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na finansowanie w ramach PROW 2007-2013 w głosowaniu 
jawnym przyjęto jednogłośnie. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Porządek obrad VI Sesji Rady Gminy Miłoradz z przyjętymi poprawkami w głosowaniu jawnym został 
przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
protokołu z IV Sesji. 
Radny Pan Władysław Strąk złożył wniosek aby wprowadzić poprawki w protokole na str. 4, w 
wypowiedzi Radnego Pana Jarosława Muchy błąd w słowie „uchwały” brak litery u oraz dwukrotnie 
wpisano w podsumowaniu głosowania wynik przeciw, a winno być „6 głosami przeciw i 1 głosem 
wstrzymującym się”. 
Wniosek Radnego Pana Władysława Strąka o zmianę zapisu w głosowaniu jawnym przyjęto 
jednogłośnie. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poddała pod głosowanie protokół z IV Sesji 
Rady Gminy Miłoradz z przyjętą poprawką. 
Protokół z IV Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
protokołu z V Sesji. 
Uwag nie wniesiono. 
Protokół z V Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poinformowała, że dnia 2 marca br. o godz. 
1630 w Urzędzie Gminy zwołuje konwent przewodniczących Rady Gminy. 
Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek poinformował, o pracy między sesjami, wykaz stanowi załącznik nr 4 
do protokołu. 
Następnie z Przewodniczącym Rady Gminy Miłoradz Panią Dominiką Wróbel wręczyli podziękowania 
ustępującym sołtysom: 
Chmura Marek sołectwo Mątowy Wielkie, 
Topór Krzysztof sołectwo Stara Kościelnica, 
Szulik Sławomir sołectwo Kończewice, 
Wiącek Renata sołectwo Stara Wisła, 
oraz wręczyli gratulacje nowo wybranym sołtysom: 
sołectwo Bystrze – Rupińska Romana, 
sołectwo Gnojewo – Bogut Małgorzata, 
sołectwo Kończewice – Bolek Ryszard, 
sołectwo Mątowy Małe – Sadowski Stanisław, 
sołectwo Mątowy Wielkie – Mroziński Andrzej, 
sołectwo Miłoradz – Sulich Katarzyna, 
sołectwo Pogorzała Wieś – Witek Sylwia, 
sołectwo Stara Kościelnica – Kurpias Kazimierz, 
sołectwo Stara Wisła – Niżnik Stanisław. 
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Ad. 7 
Sołtys sołectwa Mątowy Małe Pan Stanisław Sadowski poprosił aby poprawić pobocza na 
wyremontowanej drodze powiatowej w Mątowach Małych. 
Sołtys sołectwa Gnojewo Pani Małgorzata Bogut poprosiła o wysterylizowanie bezpańskich kotów w 
sołectwie, które są dokarmiane przez mieszkańców. 
Radna Pani Grażyna Sadowska zwróciła się z pytaniem, na jakim etapie są prace nad wnioskiem złożonym 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy w sprawie dotacji do opłat za wodę. Miała otrzymać 
pisemną odpowiedź. 
Radna Pani Anna Celiowska - Nietrzebka poprosiła o informację, czy został zabezpieczony wybieg dla psa 
z oczyszczalni ścieków. Pies często przebywa bez zabezpieczeń na osiedlu w Miłoradzu. 
Radny Pan Wiesław Mitlewski zwrócił się z pytaniem, czy zmieniono godziny pracy urzędu. 
Radny Pan Andrzej Kasperkiewicz poprosił o informację, czy możliwe jest zniesienie opłaty za posiadanie 
psa. Takiej opłaty nie pobiera się w Malborku. 
Radna Pani Maria Wiśniewska stwierdziła, że na zebraniu wiejskim mieszkańcy zwrócili uwagę na wyciek 
wody z hydroforni w Starej Kościelnicy, poprosiła o informację w tym temacie. 
Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poprosiła Zastępcę Przewodniczącego Rady 
Gminy Miłoradz Pana Tomasza Żuchowskiego o prowadzenie dalszej części obrad. 
a. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz do Stowarzyszenia Lokalna 
Grupa Działania „Spichlerz Żuławski” oraz w sprawie wyboru delegatów do tego Stowarzyszenia. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.16.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz Żuławski” 
oraz w sprawie wyboru delegatów do tego Stowarzyszenia w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
b. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Gminy Miłoradz i Komisji Stałych na 2015 rok. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.17.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie przyjęcia planów 
pracy Rady Gminy Miłoradz i Komisji Stałych na 2015 rok w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
c. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miłoradz na rok 2015. Opinia Powiatowego Lekarza Weterynarii 
w Malborku stanowi załącznik nr 5, opinia Malborskiego Stowarzyszenia Przyjaciół Zwierząt REKS stanowi 
załącznik Nr 6 i opinia Koła Łowieckiego DZIK stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.18.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie przyjęcia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Miłoradz na rok 2015 w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
d. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.19.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym w głosowaniu jawnym została przyjęta 14 
głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
e. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie sprzedaży w formie bezprzetargowej z rozłożeniem na raty dla najemcy lokalu 
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mieszkalnego położonego w Miłoradzu przy ul. Osiedlowej 23e o powierzchni 51,07 m² wraz z 
pomieszczeniem przynależnym i odpowiednim udziale w działce nr 47/8 w Miłoradzu, na której 
ulokowany jest przedmiotowy lokal. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.20.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie sprzedaży w formie 
bezprzetargowej z rozłożeniem na raty dla najemcy lokalu mieszkalnego położonego w Miłoradzu przy 
ul. Osiedlowej 23e o powierzchni 51,07 m² wraz z pomieszczeniem przynależnym i odpowiednim udziale 
w działce nr 47/8 w Miłoradzu, na której ulokowany jest przedmiotowy lokal w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
f.  Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na finansowanie w ramach PROW 2007-2013. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Komisja Finansowa 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik wyjaśniła, że zaciąga się pożyczkę z budżetu państwa w Banku 
Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej do wysokości 230.000zł. Spłata pożyczki nastąpi po otrzymaniu 
środków na projekt z budżetu Unii Europejskiej. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.21.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z budżetu państwa na finansowanie w ramach PROW 2007-2013 rok w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
g. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętych Piotra i Pawła w 
Mątowach Wielkich na zrefundowanie wydatków poniesionych na remont ołtarza. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.22.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie udzielenia dotacji 
dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętych Piotra i Pawła w Mątowach Wielkich na zrefundowanie 
wydatków poniesionych na remont ołtarza w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
h. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Gdańsku w roku 2015. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik wyjaśniła, że zaciąga się pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku w wysokości 477.000 zł. Pożyczka ta zostanie 
przeznaczona na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w wysokości 477.000 zł związanego z 
realizacją inwestycji dotyczącej rozbudowy oczyszczalni ścieków w Miłoradzu i budowy sieci 
wodociągowej w Mątowach Wielkich. Pożyczka jest oprocentowana w wysokości 3% i w 30% jest 
umarzalna.  
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Komisja Finansowa 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.23.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku w roku 2015 
w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
i. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz na lata 2015 – 2024. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.24.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz na lata 2015 – 2024 w głosowaniu jawnym została 
przyjęta jednogłośnie. 



PROTOKÓŁ VI SESJI RADY GMINY MIŁORADZ                                                                                                                 

24 luty 2015 r. 

 

 6 

j. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miłoradz na rok 2015 (zm. I). 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany: 
DZIAŁALNOŚC USŁUGOWA 
W rozdziale 71004 – Plany zagospodarowania przestrzennego zwiększa się plan wydatków bieżących o 
kwotę 30.000zł z przeznaczeniem na dokonanie planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 
Kończewice. 
ADMINISTRACJA PUBLICZNA 
W rozdziale 75023 – Urzędy gmin zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 39.260zł, jednocześnie 
zwiększa się plan wydatków bieżących w wysokości 70.000zł na wykonanie audytu finansowego i 
organizacyjnego urzędu gminy (20.000zł) oraz opłacenie firmy zajmującej się odzyskaniem podatku VAT 
(50.000zł). W rozdziale 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego zwiększa się plan 
wydatków bieżących o kwotę 2.800zł na organizację imprez w ramach Funduszu Sołeckiego w Pogorzałej 
Wsi. 
DOCHODY OD OSÓB PRAWNYCH, OSÓB FIZYCZNYCH I OD INNYCH JEDNOSTEK NIEPOSIADAJĄCYCH 
OSOBOWOŚCI PRAWNEJ ORAZ WYDATKI ZWIĄZANE Z ICH POBOREM 
W rozdziale 75618 – Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego 
na podstawie ustaw zmniejsza się plan dochodów o kwotę 490.000zł. 
RÓŻNE ROZLICZENIA 
W rozdziale 75801 – Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego zwiększa 
się plan dochodów o kwotę 18.938zł. W rozdziale 75818 – Rezerwy ogólne i celowe zmniejsza się plan 
rezerwy inwestycyjnej o kwotę 40.000zł. 
OŚWIATA I WYCHOWANIE 
W rozdziale 80101 – w Szkole Podstawowej w Kończewicach zmniejsza się plan wydatków na 
wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 10.622zł. W Szkole Podstawowej w Miłoradzu 
zmniejsza się plan wydatków na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 72.966zł. W 
rozdziale 80104 – w Przedszkolu w Miłoradzu zmniejsza się plan wydatków na wynagrodzenia i pochodne 
od wynagrodzeń o kwotę 11.553zł. W rozdziale 80110 – w Gimnazjum Publicznym w Miłoradzu zmniejsza 
się plan wydatków na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 38.481zł. W rozdziale 80149 – 
Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w 
przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania 
przedszkolnego zwiększa się plan wydatków na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 
11.553zł. W rozdziale 80150 - Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i 
metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych, gimnazjach, liceach ogólnokształcących, 
liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach artystycznych zwiększa się plan wydatków na 
wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 122.069zł. 
GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 
W rozdziale 90002 – Gospodarka odpadami zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 490.000zł – 
wpływy z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W rozdziale tym zwiększa się plan wydatków 
bieżących o kwotę 80.000zł na realizację zadania dotyczącego gospodarki odpadami. W rozdziale 90095 – 
w Pozostałej działalności zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 12.800zł – środki pochodzące z 
Funduszu Sołeckiego w Pogorzałej Wsi. 
KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO 
W rozdziale 92120 – Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami zwiększa się plan wydatków o kwotę 
40.000zł – dotacja dla parafii Mątowy Wielkie na wykonanie remontu zabytków znajdujących się w 
kościele parafialnym. W rozdziale 92195 – w Pozostałej działalności zwiększa się plan dochodów bieżących 
w wysokości 30.000zł – darowizna na remont dachu w świetlicy wiejskiej w Bystrzu. W rozdziale tym 
zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 10.000zł na zakup wyposażenia do świetlicy wiejskiej w 
Pogorzałej Wsi w ramach Funduszu Sołeckiego. W wydatkach majątkowych zmniejsza się plan wydatków 
o kwotę 30.000zł na remont dachu w świetlicy wiejskiej w Miłoradzu – środki wcześniej zaplanowane, a 
zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę 107.185zł, w tym: na realizację zadania dotyczącego 
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zakupu wyposażenia do świetlicy wiejskiej w Miłoradzu oraz sprzętu oświetleniowego i scenicznego w 
wysokości 77.185zł i remont dachu w świetlicy wiejskiej w Bystrzu o kwotę 30.000zł. 
PRZYCHODY 
W planie przychodów zmniejsza się plan z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 1.000.000zł i z 
zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym o kwotę 412.000zł, jednocześnie zwiększa się plan 
z tytułu wolnych środków o kwotę 1.580.987zł. 
Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Pani Grażyna Sadowska zwróciła się z pytaniem, czy otrzymana subwencja oświatowa na 
organizację specjalnej nauki i metod pracy dla dzieci młodzieży, posiada nadwyżkę oraz czy można 
zatrudnić logopedę w ramach tych środków. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik wyjaśniła, że na obecną chwilę ww. środki zabezpieczają 
naukę dzieci i młodzieży, które posiadają orzeczenia. O możliwości zatrudnienia logopedy można będzie 
rozmawiać po sporządzeniu sprawozdań za I półrocze 2015 r. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.25.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Miłoradz na rok 2015 (zm. I) w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
k. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Kończewice. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr VI.26.2015 Rady Gminy Miłoradz z dnia 24 lutego 2015 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Kończewice w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
Ad. 9 
Odpowiedzi na zapytania 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek w sprawie pobocza drogi powiatowej w Mątowach Małych 
poinformował, że trzy dni temu wpłynęła odpowiedź z zarządu Dróg Powiatowych w Malborku, w którym 
zgłoszono wykonawcy remontu firmie TUGA zastrzeżenia. 
W temacie sterylizacji zwierząt stwierdził, że istnieje taka możliwość i jest ona tańsza niż wyłapywanie 
bezdomnych zwierząt. W tym celu myśli o nawiązaniu szerszej współpracy ze stowarzyszeniem  REKS. 
W sprawie dotacji do wody sprawdzi dlaczego Radna nie otrzymała pisemnej odpowiedzi. 
W temacie zmiany godzin pracy urzędu poinformował, że dostosowano je do potrzeb pracy rady oraz 
radcy prawnego. 
W sprawie opłaty za posiadanie psa stwierdził, że z tej opłaty można zrezygnować ale należy się 
zastanowić, czy jest to konieczne. Środki finansowe z tej opłaty można przeznaczyć np. na sterylizację 
zwierząt. 
Dyrektor Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miłoradzu Pan Karol Grabowski poinformował, 
że pies, który przebywa na oczyszczalni ścieków, ze względu na prace remontowe (zdemontowane 
ogrodzenie) urywa się z łańcucha. Poczyni starania żeby ta sytuacja nie powtórzyła się. 
W sprawie wycieku w hydroforni Stara Kościelnica stwierdził, że wyciek pochodzi ze studni artezyjskiej, 
której nie można uszczelnić.  
Ad. 10 
Radna Pani Grażyna Sadowska podziękował za remont przystanku autobusowego w Kłosowie. 
Sołtys sołectwa Kończewice Pan Ryszard Bolek zwrócił się z pytaniem czy ścieżka rowerowa 
przechodząca przez drogę krajową nr 22 nie będzie kolidować z późniejszym dostosowaniem drogi do 
drogi ekspresowej.  
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek stwierdził, że wstępne rozmowy z Dyrekcją Dróg Krajowych zakładają 
przebudowę skrzyżowania Bystrze – Kończewice – droga krajowa nr 22, ma zostać wykonany lewoskręt 
oraz umożliwienie bezpiecznego przejścia przez drogę krajową wprowadzając sygnalizację świetlną. 
Radna Pani Maria Wiśniewska zwróciła się z pytaniem, czy będzie ścieżka rowerowa w Starej Kościelnicy. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek poinformował, że ścieżka rowerowa przez Starą Wisłę, Kończewice, 
Bystrze, Mątowy Wielkie i Mątowy Małe jest projektowana jest przez Urząd Marszałkowski w ramach 
programu Wiślana trasa rowerowa. 
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Radna Pani Grażyna Sadowska poprosiła aby utwardzić drogę gminną na odcinku 200 m2 od drogi 
powiatowej do posesji Pana Sochaja. 
Sołtys sołectwa Mątowy Małe Pan Stanisław Sadowski poinformował, że należy w pierwszej kolejności 
sprawdzić właścicieli działek przez które ta droga przebiega. Z informacji jakie posiada ww. droga 
powstała na działkach których właścicielami są osoby prywatne. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek postara się sprawdzić i wyjaśnić tę sprawę. 
Radny Pan Andrzej Kasperkiewicz poprosił o uporządkowanie numeracji budynków w Gnojewie oraz o 
informację jakie sołectwa otrzymają tablice informacyjne. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek poinformował, że nie określono gdzie zostaną umieszczone tablice 
ogłoszeniowe. 
Radna Pani Sylwia Witek poprosiła o przesłanie radnym informacji w sprawie ścieżek rowerowych. 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel podziękowała obecnym za udział w 
obradach i ogłosiła zakończenie obrad VI Sesji Rady Gminy Miłoradz. 
 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Dominika Wróbel 


